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Zápis z výroční členské schůze MO ČRS 
  

Zápis z členské schůze Českého rybářského svazu, místní 
organizace Žehuň,  

konané 04.03.2023 v Dobšicích 
 

Program: viz připojený harmonogram schůze 

Účast: viz připojená prezenční listina  

 

1. Jednání členské schůze zahájil předseda MO ČRS Ing. Ondřej Jedlička 
Přednesl program schůze, k němuž nebyly připomínky, a tak byl jednomyslně schválen. 
Řízením schůze byl pověřen předseda MO Ing. Ondřej Jedlička. 
 
2. Zvolena byla mandátová komise ve složení Luboš Vondráček, Karel Vokoun, Luboš Šípek 
Pro hlasovalo 51 členů, proti 0 členů, hlasování se zdrželo 0 členů.  
 
3. Zvolena byla návrhová komise ve složení Jaroslav Beran, Zdeněk Tahadlo, Karel Vinter 
Pro hlasovalo 51 členů, proti 0 členů, hlasování se zdrželo 0 členů. 
 
4. Předseda MO ČRS Ing. Ondřej Jedlička přednesl zprávu o činnosti MO za období od poslední 
členské schůze. Zpráva je přílohou tohoto zápisu.  
 
5. Místopředseda MO ČRS Mgr. Oldřich Novotný přednesl zprávu místopředsedy za rok 2022. 
Zpráva je přílohou tohoto zápisu. 
 



6. Hospodář MO ČRS Jan Psota přednesl zprávu hospodáře za rok 2022. Zpráva je přílohou 
tohoto zápisu. 
 
7. Zprávu o hospodaření MO ČRS, účetní závěrce a návrh rozpočtu na příští rok přednesl 
ekonom (účetní) organizace Ing. František Malý. Zpráva je přílohou tohoto zápisu.  
 
8. Zprávu dozorčí komise MO ČRS přednesl její předseda Petr Krause 
Zpráva je přílohou tohoto zápisu.  
 
9. Zprávu mandátové komise přednesl její předseda Luboš Vondráček. Konstatoval, že členská 
schůze je usnášeníschopná. Zpráva je přílohou tohoto zápisu.  
 
 
10. V diskusi přednesli své připomínky a náměty tito členové:  
 
- v diskusi vystoupil předseda Ing. Ondřej Jedlička a navrhl, aby se z důvodu značného 
zabahnění úseku kolem Dobšického mostu, mohlo dočasně lovit na Libněveském rameni již od 
22.4.2023 a nikoliv až od 1.8.2023, tak jak je uvedeno v dodatku RŘ, který byl schválen 
členskou schůzí v roce 2022. K tomuto bodu proběhla diskuse a přítomní členové návrh 
předsedy lovit na Libněveském rameni již od 22.4.2023 uvítali. Ostatní pravidla lovu na 
Libněveském rameni zůstávají beze změny.  
Pro návrh hlasovalo - 51 členů, proti 0 členů, hlasování se zdrželo 0 členů. Návrh byl přijat. 
 
 
- v diskusi vystoupil p. Jaroslav Mareš, který navrhoval do 16.6. si v jednom dni přivlastnit 
pouze jednu ušlechtilou rybu. 
Pro návrh hlasovalo - 1 člen, proti 50 členů, hlasování se zdrželo 0 členů. Návrh nebyl přijat. 
 
- v diskusi vystoupil p. Václav Kunc, která vznesl dotaz, zda počet vykonaných kontrol RS 
v roce 2022 je dostačující. Panu Kuncovi bylo předsedou a jednatelem vysvětleno, že činnost 
RS nelze hodnotit pouze podle počtu provedených kontrol, ale musí se hodnotit její aktivita i 
vzhledem k monitoringu životního prostředí, hlášení havárií, kyslíkových deficitů atd.  
 
 
Dále do diskuse zaslal emailem návrh na projednání člen MO pan Pavel Šamša, který se nemohl 
osobně výroční schůze zúčastnit.  
 
Pan Šamša navrhuje: 

1) Zvýšení lovné míry Kapra obecného pro rok 2024 ze 40 cm na 45 cm 
Pro návrh hlasovalo - 1 člen, proti 50 členů, hlasování se zdrželo 0 členů. Návrh nebyl přijat. 

 
 

2) Zahájení lovu dravců (vyjma Sumce Velkého) od 1.9.2024 
Pro návrh hlasovalo - 1 člen, proti 50 členů, hlasování se zdrželo 0 členů. Návrh nebyl přijat. 



 
3) Zavedení brigádnických průkazů 

Pro návrh hlasovalo - 1 člen, proti 50 členů, hlasování se zdrželo 0 členů. Návrh nebyl přijat. 
 
12. Předseda návrhové komise pan Karel Vinter přednesl návrh usnesení. Hlasováním bylo 
usnesení přijato. Pro hlasovalo 51, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování.  
Usnesení je přílohou tohoto zápisu.  
 
Předseda MO ČRS pan Ing. Ondřej Jedlička na závěr poděkoval všem členům za práci ve 
prospěch organizace a schůzi ukončil.  
 
V Dobšicích dne 04.03.2023 
 
 
 Zapsal Ing. Ondřej Jedlička 
 
 
 
 
…………………………………                                                                      ………………………… 

Ing. Ondřej Jedlička v. r.                                                                   Pavel Bořek v. r. 
   předseda MO                                                                                            jednatel MO   


